
 
 

 

 

Dagsorden 
Type: I= Information, D= Diskussion, B= Beslutning 

Efter mødet er der lidt mad - meld derfor evt. afbud snarest muligt, så der ikke bliver bestilt alt for meget mad. 

 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 B • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1 I • Opfølgning fra sidst Bo 19.00 - 19.05 

2 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen 

Alle 19.05 – 19.20 

3 I • Indeklima 

Status 

BS, alle 

 

19.20 -19.25 

4 D, B • DropMob/AntiMobbeStrategi (bilag) 

Arbejdet med at udarbejde skolens strategi er nu ved at være 

færdiggjort, således, at den evt. kan vedtages. 

Peter Bach er inviteret med til mødet, da han har været tovholder 

i arbejdet med udformningen af strategien. 

Bo, Peter, alle 19.25-19.40 

5 I, D • Principper (bilag fra sidste møde samt nyt bilag) 

Der er udarbejdet forslag til reviderede principper, der er blevet 

behandlet af den nedsatte arbejdsgruppe. 

Det vil være hensigtsmæssigt at tale om retningslinjer for SBs 

tilsyn med skemalægningen. Bo S. gennemgår den nuværende 

praksis og et principforslag.. 

Brian, alle 

 

19.40-19.45 

6 I • Trivselsundersøgelse 

Årets kortlægning af elevernes trivsel er færdiggjort og resultatet 

foreligger. Resultaterne vil kort blive gennemgået. 

BS 19.45-19.55 

7 I, D, B • Ordensregler (bilag) 

På sidste møde nedsattes et udvalg, der skulle kigge på skolens 

ordensregler og i fornødent omfang udarbejde revisionsforslag. 

BS, alle 19.55-20.05 

8 I, D, B • Kommende skoleår 

o Ansættelser - hvordan handler vi i 

sommerferieperioden? 

o Mødeplan for det kommende skoleår (bilag) 

BS, alle 

 

20.05-20.10 

9 I • Eventuelt Alle 20.10-20.15 

Referat 

 

0.  

Godkendt. 

 

1. 

Intet nyt. 

 

2. 

Elevråd: 

Ikke til stede. 

 

 

Mødeart 

Skolebestyrelsesmøde 
Møde nr. 

5 - 2017 

Dato 

7. juni 2017 

Mødested 

Personalerummet ny skole 
Mødeleder 

Bo Christiansen 

Mødedeltagere  

Bettina Elmeskov Mortensen.  Bo Christiansen. Brian Hyldig. Lone Varming.  Pia Kjellgaard. Thomas Naur Olsbro. Torben Hocke.  Peter 

Bach. Pernille Kjellberg.  Bo Søndergård. 

Fraværende:  Michael Thomsen. Carsten Petersen. Elevråd. Næste møde (tid/sted) 

 



 

Pædagogisk råd/skolemøder: 

Næste skoleår fylder. 

Torben fortalte, at der bliver arbejdet med elevernes resultater i overbygningens delråd. 

Skolefest i grundskolen i morgen. Eleverne glæder sig. 

MED-udvalget: 

Arbejdet med de attraktive arbejdspladser og social kapital mv. skal igangsættes.  

Skolens sygefraværsstatistik er i år lavere end det kommunale gennemsnit. 

Formanden: 

Der kommer en del fra ministeriet i øjeblikket. 

Formandsrådet mødes igen d. 14. august i Svebølle. 

Dialogmøde med Kalundborg Lærerkreds. 

Godt og tidskrævende med netværk.  

Ledelsen: 

Skolefest-planlægning. 

 

3. 

Bo og Peter Bennike har holdt møde i dag med 3 fra Team Ejendom. 

Papirer fra H+ er "forsinkede". 

Afrapportering fra Seas-NVE og plan skal være udarbejdet snarest muligt.  

Nyt møde i august.  

Den gennemgang, der er lavet, er en 5-års-lignende-gennemgang.  

Fejl bliver sat i værk til retning nu (f.eks. solbænke mv.) Regning på fejl går ikke til skolen.  

 

4. 

Peter fremlagde arbejdet med antimobbestrategien, samt de rettelser, som er skrevet til. 

Peter foreslår, at der i det kommende år arbejdes med implementering med vægt på handledelen.  

Pia foreslår "handleplanspunkt-oversigt", så medarbejderne hurtigt kan danne sig et overblik over, hvad 

der kræves. 

Bo C. foreslår, at der arbejdes med lokalt ejerskab - forældre til forældre-formidling og elevråd til elever-

formidling. 

Diskussion om implementering. 

Antimobbestrategien blev enstemmigt vedtaget i skolebestyrelsen og træder i kraft d. 1. august 2017.  

Skolebestyrelsen skal have en årlig evaluering/revision. 

 

5. 

De ubearbejdede dele af principperne gennemtygges på august-mødet. 

Bo og formandsskabet har udarbejdet forslag til princip for planlægning og skemalægning.  

Bo forklarede planlægningsfasen for det kommende skoleår.  

Forslaget er godkendt. 

 

6. 

Bo gennemgik uddrag af årets elev-trivselsmåling, som viser en lille trivsels-stigning. 

 

7. 

Ordensreglerne blev gennemgået og der er få forslag til ændringer. Reglerne med ændringer er godkendt. 

 

8. 

Orientering om ansættelser til kommende skoleår.  

Bo beder om carte blanche til at handle, hvis der opstår personalemangel el. lign. i løbet af sommerferien.  

Det er godkendt.  

 

Mødeplanen for næste skoleår er godkendt.  

 

9. 

Dimission d. 21. juni. Skolebestyrelsen er velkommen.  

Lone laver reklame for arrangement d. 24. august i Vor Frue Kirke i Kalundborg. Flyer kommer senere.  


